
Rubriek I:
Nr. 02 (Brief van Lokaal FNV Maasland). Doorgeleiden naar de Commissie Sociaal Bestuurlijk. De 
SP wil inzicht in de mate waarin inwoners last hebben van stapeling van problemen en mogelijke 
vertragingen in de afhandeling.

Nr. 04 (Brief van de gemeente Montferland) doorgeleiden naar de Commissie Sociaal Bestuurlijk of 
betrekken bij de discussie over de Wmo. De SP is benieuwd naar de mogelijkheden voor Oss.

Nr. 05 (brief van Milieudefensie) doorgeleiden naar de Commissie Ruimte. De SP heeft vragen aan 
de wethouder.

Nr. 06 (Brief van Milieudefensie) doorgeleiden naar de Commissie Sociaal Bestuurlijk. De SP heeft 
vragen over het gebruik van houtige/biomassa centrales?

Nr. 07 (Brief van de gemeente Mill en Sint Hubert) doorgeleiden naar de Commissie Sociaal 
Bestuurlijk. De SP wil dezelfde mogelijkheden voor Oss bespreken.

Nr. 10 (Brief van werkvoorzieningsschap 2022) doorgeleiden naar de Commissie Sociaal 
Bestuurlijk. Bespreking is afhankelijk van beantwoording van technische vragen.

Nr. 11 (brief over verkeerssituatie Maasdijk) samen met het antwoord van de wethouder 
doorgeleiden naar de Commissie Ruimte. De SP wil reageren en is benieuwd naar de wensen die 
het college op het gebied van vergbetering van verkeersveiligheid heeft ingebracht bij het project 
Meanderende Maas.

Nr. 12 (brief over fietstunnel Ussenstraat/Kennedybaan) doorgeleiden naar de Commissie Ruimte. 
De SP vindt het schoonhouden van deze en andere fietstunnels erg belangrijk voor de 
veiligheidsbeleving van gebruikers en wil weten wat het beleid is van de gemeente en hier 
eventueel op reageren.

Nr. 15 (brief over snoeiwerkzaamheden) doorgeleiden naar de Commissie Ruimte. De SP wil weten 
welke eisen worden gesteld aan aannemers ter voorkoming van schade aan bodem en 
biodiversiteit.

Nr. 16 (brief over gezondheidsrisico’s door houtkachels doorgeleiden naar de Commissie Ruimte. 
De SP wil graag een reactie van het college op de suggestie om het RIVM-stookalert op te nemen 
in de APV.

Nr. 19 (brief van de provincie Noord-Brabant over financieel toezicht) doorgeleiden naar de 
Commissie Sociaal-Bestuurlijk. De SP wil graag een reactie van de wethouder op de bevindingen. 
Met name op de statusverlaging naar oranje, de negatieve bijstelling die de provincie heeft 
doorgevoerd en het verzoek om een betere onderbouwing van incidentele baten en lasten.

Nr. 22 (brief van Ons Welzijn). Doorgeleiden naar de Commissie Sociaal Bestuurlijk. De SP wil 
weten wat de status is van dit document en welk vervolg eraan wordt gegeven.

Rubriek II:
Nr. 4 (antwoord op vragen van de SP over zonneveld op het terrein van de RWZI Oijen) 
doorgeleiden naar de Commissie Ruimte. SP wil graag reageren.

Nr. 7 (antwoord op vragen over gedupeerden toeslagenaffaire kinderopvang in Oss). De SP wil 
deze brief terug laten komen in de Commissie Sociaal Bestuurlijk omdat er inmiddels meer 
informatie is.

Nr. 8 (antwoord op vragen SP over rammelklinkers in Berghem). SP verzoekt dit antwoord, samen 
met het antwoord op de vervolgvragen, door te geleiden naar de Commissie Ruimte om een reactie 
van de andere fracties te vragen.


